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Pensionärsrådet 

 

 

 

Besök: Storforsplan 36, Farsta centrum 

Post: Box 113, 123 22 Farsta 

Tel växel: 08 508 18 000 

E-post: farsta@stockholm.se 

Hemsida: www.stockholm.se/farsta 

 

 

Pensionärsrådets möte  
den 11 november 2013 

 

Ledamöter  

Inger Sjöberg, ordförande PRO Farsta centrum 

Stig Åström, vice ordförande SPF Farsta 

Harry Wikner PRO Hökarängen 

Kerstin Holmgren SPF Sköndal 

  

Tjänstgörande ersättare  

Berit Johansson PRO Tallkrogen/Gubbängen 

  

Ersättare  

Börje Törngren PRO Sköndal 

Sven Engström PRO Farsta centrum 

Christina Johansson SPF Farsta 

Sonja Wenström SPF Sköndal 

  

Förhinder  

Lilian Falkbäck, ledamot PRO Farsta strand 

  

Tjänstemän  

Päivi Kabran avdelningschef 

Mårten Åström  § 1-4 MAS 

Pia Sundqvist nämndsekreterare 

 

 

 

 

 

 

Sekreterare 

 

 

 

 

Ordförande Vice ordförande 
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§ 1  Godkännande av dagordningen 

Dagordningen godkändes. 

 

§ 2  Val av justerare och tid för justering 

Till justerare utsågs ordföranden Inger Sjöberg och vice 

ordföranden Stig Åström. Justering sker onsdag 13 november. 

 

§ 3  Anmälan av protokoll från tidigare möten 

Protokollen från rådets möte den 14 oktober och från det extra 

mötet den 17 oktober 2013 anmäldes och lades till handlingarna. 

 

§ 4  Dagens gäst: Mårten Åström, MAS 

Förvaltningens medicinskt ansvariga sjuksköterska (MAS) 

Mårten Åström besökte rådet och berättade om förebyggande 

patientsäkerhetsarbete. Arbetet gäller hälso- och sjukvård, inte 

omsorg. Det utgår från patientsäkerhetslagen, som säger att 

ansvariga myndigheter ska bedriva ett systematiskt patient-

säkerhetsarbete för att skydda mot skador.  

 

I detta förebyggande arbete är avvikelsehanteringen det kanske 

allra viktigaste instrumentet. Avvikelser – som oftast handlar om 

fall och fel som gäller läkemedel – rapporteras i det elektroniska 

ärendehanteringssystemet Vodok. Mårten poängterade att det är bra 

att det rapporteras mycket, då vet man att arbetet fungerar. Den 

rapportering som gjordes under första halvåret i år redovisas i ett 

ärende vid nästa nämndsammanträde (se § 5 nedan). 

 

§ 5  Ärenden till nämndsammanträdet den 19 november 

Ärende nr 4: Föreningsbidrag – ändrade riktlinjer  

Rådet hade inga invändningar mot förslaget till ändringar utan 

tyckte att det är bra att ansökningsförfarandet förenklas. 

 

Ärende nr 6: Förlängning av avtal om driften av Postiljonens 

vård- och omsorgsboende 

Rådet hade inga synpunkter. 

 

Ärende nr 12: Motion (S) om internetaccess i stadens parker 

Rådet hade inga synpunkter. 
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Ärende nr 14: Avvikelser i hälso- och sjukvården under perioden 

1 januari – 30 juni 2013 

Rådet hade inga synpunkter. 

 

Ärende nr 15: Rapportering till Inspektionen för vård och 

omsorg av ej verkställda beslut för kvartal 3 2013 

Christina Johansson undrade varför så många tackar nej till 

erbjudanden om plats på boende. Förvaltningen svarade att det 

oftast beror på att man vill komma till ett specifikt boende. 

 

§ 6  Information från förvaltningen 

Vid förra mötet frågade Harry Wikner om den genomsnittliga 

boendetiden vid äldreboenden. Avdelningschef Päivi Kabran 

berättade att statistik som länets Äldrecentrum tagit fram visar att 

genomsnittet är ungefär två år. Boendetiden varierar dock kraftigt. 

 

Vid förra mötet frågade Harry även hur många som får rätt i 

förvaltningsrätten när de överklagar ett avslag på en bistånds-

ansökan, i relation till det totala antalet överklaganden. Detta går 

tyvärr inte att utläsa ur förvaltningens kvartalsvisa statistik, 

eftersom domarna ofta faller långt efter det att beslutet har 

överklagats. 

 

Rådets balanslista uppdaterades – se bilaga. 

 

Päivi bjöd in rådet till en föreläsning med Jane Lindell från TV-

serien Sveriges bästa äldreboende. Föreläsningen är en del av det 

förstärkta värdegrundsarbetet inom äldreomsorgen. Tyvärr 

sammanfaller den med de båda rådens julbuffé med nämndens 

presidium den 5 december. 

 

§ 7  Övriga frågor  

Förvaltningen delade ut en karta som visar markägare i Farsta 

Centrum, som underlag för konkreta förslag från rådet om var 

trafikkontoret och Atrium Ljungberg skulle kunna placera ut fler 

cykelställ. Rådet studerar kartan och återkommer till frågan vid 

nästa möte. 

 


